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Abstract (en)
[origin: WO8803782A1] The traumatic effects of the extra-corporal fragmentation of kidney stones by means of focused liquid shock waves are
eliminated by passing said shock waves through a high-pass filter before they enter the human body, said high-pass filter being advantageously
designed as a liquid wave guide with a weak acoustic margin. A foam plate (5) with a high air bubble content is used, in which a bore (4) for the
wave guide is made. By this process and device, low frequency shock wave components are eliminated from the shock wave field, so that only high
frequency components are focused. This results in painless shock wave therapy, thereby rendering anaesthesia of the patient unnecessary.

Abstract (fr)
Pour éliminer les effets traumatiques ressentis lors de la destruction extracorporelle de calculs rénaux par concentration d'ondes de choc dans un
liquide, ces derniéres passent a travers un filtre passe-haut avant de pénétrer dans le corps humain. Ce filtre passe-haut est avantageusement
configuré comme un guide d'ondes liquide a marge acoustique faible. On utilise a cet effet une plaque en mousse (5) avec une proportion élevée de
bulles d'air, dans laquelle on pratique un alésage (4) destiné au guide d'ondes. Ce procédé et ce dispositif permettent d'éliminer du champ d'ondes
de choc les composantes basse fréquence de ces dernieres, de maniére a concentrer les seules composantes haute fréquence. Il s'ensuit une
thérapie par ondes de choc indolore et rendant superflue I'anesthésie du patient.
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